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Locatie : Sporthal / Voetbal Medisch Centrum - KNVB Campus te Zeist 

 

Aanwezig 

conform 

presentielijst  

 Bondsbestuur  

• J. Spee, bondsvoorzitter  

• M. van Leeuwen, lid 

• J.D. van der Zee, lid  

 

Bondsafgevaardigden  

T. Aaldering, T. van Alphen, L. Annokkée, T. Beckers, F. ten Berge, J. Bes,  

G. Bisseling, R. Bleeker, H. Bolhaar, P.J. Boringa, J. Bosch, D. Bovenberg,  

M. Brands, S. Dekker, H. Douwsma, J. Eekart, R. Eenhoorn, T.O. van Es,  

M. van Geel, M. Geelen, L. Goudkuil, A. de Graaf, N. van Grinsven-Admiraal,  

F. de Haan, K. Hetterscheidt, R. van der Hoeven, H. Hoiting, W. Kiggen,  

I. Kloosterman, B. Kuipers, F. van Mil, M. Min, F. van Mosselveld, M. Ogubai,  

J. Op ’t Eijnde, G. Peeters, J. Peters, I. Pfennings, E. Reijntjes, B. Riemeijer, 

A. Romkema, B. van Rossum, B. Schelle, D. Scholten, C. Tondeur, R. Toussaint,  

B. Veen, M. van Veen, S. van de Ven, E. Visser, E. Woltjes, H. de Zeeuw. 

 

Afwezige bondsafgevaardigden met machtiging 

G. van Beusichem machtigt E. Visser,  

G.J. Bravenboer machtigt I. Kloosterman, 

J.W. van Dop machtigt F. ten Berge,  

D. Kloese machtigt M. Geelen 

L. van Leeuwen machtigt N. van Grinsven-Admiraal 

E. Matijsen machtigt T. van Alphen  

R. Palm machtigt E. Woltjes 

R. Timmermans machtigt M. Ogubai  

 

Afwezige bondsafgevaardigden zonder machtiging 

x 

 

Verder zijn aanwezig Karl-Erik Nilsson (UEFA), Thierry Favre (UEFA),  

Elkhan Mammadov (FIFA), Marion Gavat (FIFA), commissieleden, ereleden, 

toezichthouders, kandidaat-bondsvoorzitters, directieleden en medewerkers van de 

KNVB en overige belangstellenden. 
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1. OPENING 

 

De bondsvoorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Een speciaal welkomstwoord 

wordt gericht aan de UEFA-vertegenwoordigers Karl-Erik Nilsson en Thierry Favre, de FIFA-vertegen-

woordigers Elkhan Mammadov en Marion Gavat, de ereleden Michael van Praag en Gerard Bouwer en 

de kandidaat-bondsvoorzitters Jeanet van der Laan, Hans Nijland en Frank Paauw. Na het uitspreken 

van het openingswoord, waarvan een letterlijke weergave bij dit verslag is gevoegd (bijlage 1), wordt 

een moment stilte in acht genomen om Bennie Muller, Gerard Geurds en Kees Rijvers  te herdenken en 

met hen alle voetbalvrienden en -vriendinnen die het voetbal het afgelopen jaar zijn ontvallen. 

Vervolgens spreken Karl-Erik Nilsson (UEFA) en Elkhan Mammadov (FIFA) de vergadering toe. 

Letterlijke weergaven van hun speeches zijn bij dit verslag gevoegd (bijlage 2).  

2. MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN  

 

Aantal aanwezige stemgerechtigde leden 

Er zijn 27 afgevaardigden amateurvoetbal aanwezig. Drie afwezigen hebben een machtiging afgegeven. 

Namens het amateurvoetbal kunnen 30 stemmen worden uitgebracht.  

Er zijn 25 afgevaardigden betaald voetbal aanwezig. Vijf afwezigen hebben een machtiging afgegeven. 

Namens het betaald voetbal kunnen 30 stemmen worden uitgebracht.  

 

2.1. Ontwikkelingen KNVB Campus – voortgang 
 
Naar aanleiding van het principebesluit van de gemeente Zeist op basis waarvan de KNVB Campus 
met slechts twee velden kon worden uitgebreid, heeft de KNVB op 30 oktober 2023 bekend gemaakt 
het verzoek tot wijziging van het bestemmingsplan te hebben ingetrokken en te bezien hoe binnen tien 
jaar de uitbreiding wel kan worden gerealiseerd die nodig is met het oog op de topsport en de 
maatschappelijke ambities die de KNVB nastreeft. De KNVB heeft inmiddels Royal Haskoning DHV in 
de arm genomen voor begeleiding bij het opstellen van een askbook. Dit askbook zal in juni aanstaande 
gereed zijn en worden gebruikt in gesprekken met gemeenten die geïnteresseerd zijn in het huisvesten 
van de KNVB Campus. Een aantal gemeenten heeft hiervoor inmiddels belangstelling getoond.  
De KNVB is en zal voorlopig nog in Zeist gehuisvest zijn. Met de gemeente Zeist en de provincie 
Utrecht is contact over eventuele toekomstige huisvesting van de KNVB in Zeist. De gemeente Zeist wil 
nog een laatste poging wagen om de KNVB te behouden voor Zeist. Om een weloverwogen keuze te 
kunnen maken, heeft de KNVB Royal Haskoning DHV gevraagd na te gaan wat het voor de 
ontwikkeling van de KNVB betekent indien de KNVB in Zeist blijft. De omgevingsfactoren 
(natuur/landschap) lijken vooralsnog een te grote belemmering voor het kunnen waarmaken van de 
ambities. De kans dat de KNVB op termijn uit Zeist vertrekt, lijkt op dit moment dan ook groter dan de 
kans dat de KNVB in Zeist blijft.  

 

2.2. Diversiteit en inclusie – onafhankelijke monitor  

 

De KNVB vindt diversiteit en inclusie belangrijk. Participatie van iedereen draagt bij aan een beter 

resultaat. Het is dan ook goed om de voortgang die de KNVB in zijn diversiteits- en inclusiebeleid 

maakt, te meten. Op 12 maart 2024 heeft Meta Römers (directeur operations) namens de KNVB het 

Charter Talent naar de Top ondertekend. Samen met ruim 280 andere organisaties heeft de KNVB zich 

hiermee gecommitteerd aan een monitor waarmee het diversiteit- en inclusiebeleid (D&I) onafhankelijk 

wordt getoetst. Het eerste rapport van Talent naar de Top waarvan de KNVB onderdeel is, zal medio 

juni 2024 worden gepubliceerd. 
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2.3. Ons Voetbal Is Van Iedereen: de volgende stap – voortgang 

 

De eerste drie jaar van het plan ‘Ons Voetbal Is Van Iedereen’ om racisme en discriminatie in het 
voetbal tegen te gaan, hebben geresulteerd in meer bewustwording voor het probleem en een goed 
gevulde toolkit om fout gedrag op te sporen en bestraffen. De aanpak is intensief en een voorbeeld voor 
anderen. Zo was ‘Ons Voetbal Is Van Iedereen’ de basis voor ‘Onze Club Is Van Iedereen’ van 
NOC*NSF en andere sportbonden. Maar hiermee zijn we er nog niet. De strijd tegen racisme en 
discriminatie vraagt om een lange adem. Er zal nog veel inspanning nodig zijn. De KNVB is dan ook 
verheugd met het feit dat op 28 september 2023 met de Rijksoverheid en de samenwerkingspartners 
officieel een vervolg kon worden gegeven aan het plan onder de titel: Ons Voetbal is van Iedereen: de 
volgende stap. De komende drie jaar zal de toegenomen bewustwording worden ingezet voor 
gedragsverandering: binnen het voetbal moet men –dus niet alleen de KNVB– in actie komen als 
personen en groepen vanwege hun kleur, afkomst, geloof, gender of seksuele voorkeur worden 
gekwetst en buitengesloten. Dit blijft voor de KNVB een belangrijk aandachts- en actiepunt. Zoals al 
gemeld in het openingswoord, is er sprake van een enorme toename van antisemitisme. Besloten is de 
aanpak hiervan binnen het voetbal onderdeel te laten zijn van het plan ‘Ons Voetbal is Van Iedereen:  
de volgende stap’. Antisemitisme is net zo verwerpelijk als alle andere vormen van racisme en 
discriminatie. De KNVB blijft strijden tegen iedere vorm van discriminatie en racisme inclusief 
antisemitisme.  
 
2.4. VOG-beleid 
 

De afgelopen tijd is er veel aandacht voor grensoverschrijdend gedrag in alle geledingen van de 

maatschappij. Vanuit de KNVB is de afgelopen jaren actief beleid gevoerd op het tegengaan van 

ongewenst gedrag in de sport. Onderdeel hiervan vormt het beleid omtrent het vragen van een 

Verklaring Omtrent het Gedrag (VOG) voor verschillende functies binnen de KNVB. Het bondsbestuur is 

voornemens in dit kader met ingang van het seizoen 2024/’25 ook een VOG te vragen als voorwaarde 

voor toelating tot opleidingen bij de KNVB Academie en ook als voorwaarde voor de (verlening en 

behoud van) de licentie.   

3. VERSLAG BONDSVERGADERING D.D. 18 DECEMBER 2023 

 
Het bij de agenda gevoegde verslag wordt zonder wijziging vastgesteld.  

4. KNVB STRATEGISCH PLAN 2022 – 2026 

 

De bondsvergadering heeft op 22 juni 2022 het KNVB Strategisch Plan 2022 – 2026 vastgesteld.  

Met inachtneming van het navolgende wordt kennis genomen van de bij de agenda gevoegde 

voortgangsrapportage 2024: 

• meenemen het voorstel van Robert Eenhoorn (AZ) om te werken met (kritieke prestatie)indicatoren 

om te kunnen vaststellen of de KNVB op de goede weg is om de doelstellingen te realiseren of juist 

niet; en  

• doorschuiven toezeggingen nadere toelichtingen zoals gedaan op de bondsvergadering van  

18 december 2023 inzake gastvrij en veilig voetbal (spelers- en trainersgedrag) en een groot 

toernooi winnen (organisatie rond nationale teams) naar de najaarsvergadering 2024 vanwege de 

tijd die een zorgvuldige behandeling van agendapunt 10. Benoeming bondvoorzitter vandaag vraagt.  



 

  

 

  P. 4 

 

Bondsvergadering d.d. 27 mei 2024 

Verslag (vastgesteld) 

5. TOETREDERSREGELING BETAALD VOETBAL 

 

Op de bondsvergadering van 22 juni 2022 is besloten voor een periode van (in ieder geval) vijf tot  

tien jaar geen (verplichte) promotie/degradatieregeling in te voeren tussen de eerste en tweede divisie. 

Wel is afgesproken een regeling op te stellen ingevolge waarvan tot de eerste divisie kan worden 

toegetreden. De uitgangspunten voor de toetredersregeling zoals door de werkgroep opgesteld,  

zijn vervat in het bij de agenda gevoegde document Toetredersregeling betaald voetbal.  

Er zijn geen schriftelijke vragen of opmerkingen ontvangen. Nadat is vastgesteld dat er ook ter 

vergadering geen vragen of opmerkingen zijn, stemt de vergadering in met voornoemde 

uitgangspunten. De toetredersregeling zal in de regelgeving van de KNVB worden geïmplementeerd.  
 
De voorliggende toetredersregeling geldt voor de competities mannen. Voor de competities vrouwen 
wordt een vergelijkbare toetredersregeling opgesteld waarbij de door de werkgroep opgestelde 
uitgangspunten daar waar mogelijk en logisch hiervoor zullen worden gebruikt.  

6. FINANCIËN 

 

6.1. Begroting seizoen 2024/'25 

 

De bondsvergadering stelt de begroting seizoen 2024/’25 vast. Deze begroting bestaat uit: 

• de begroting amateurvoetbal seizoen 2024/’25, vastgesteld op de LRAV d.d. 25 mei 2024; 

• de begroting betaald voetbal seizoen 2024/’25 vastgesteld op de AVBV d.d. 27 mei 2024; en  

• de bij de agenda gevoegde begroting KNVB bondsgerelateerde activiteiten seizoen 2024/’25.  

7. VERSLAG BONDSBESTUUR EERSTE SEIZOENSHELFT 2023/’24  

 
De bondsvergadering neemt kennis van het bij de agenda gevoegde verslag van het bondsbestuur over 

de eerste seizoenshelft van 2023/’24. 

8. REGLEMENTAIRE AANGELEGENHEDEN  

8.1 Voorstellen tot aanpassing van de Statuten en reglementen 

 

8.1.1. Statuten – artikel 12: termijn kandidaatstelling bondsvoorzitter 

Ingestemd wordt met de wijziging in artikel 12 lid 2 sub a van de Statuten zoals weergegeven in het bij 

de agenda gevoegde reglementsvoorstel 8.1.1.. Hiermee wordt verhelderd wanneer de 

kandidaatstelling van de bondsvoorzitter uiterlijk kenbaar gemaakt dient te worden.  

 

8.1.2. Statuten – artikel 31 en 39: screening in het kader van invoering Reglement Voetbalagenten 

Ingestemd wordt met de wijzigingen in artikel 31 lid 3 sub b en artikel 39 lid 1 sub a van de Statuten 

zoals weergegeven in het bij de agenda gevoegde reglementsvoorstel 8.1.2. Hiermee worden de 

Statuten in lijn gebracht met de geldende regelgeving betreffende voetbalagenten.  
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8.1.3. Reglement bondsvergadering – screening in het kader van invoering Reglement 

Voetbalagenten 

Ingestemd wordt de wijzigingen in artikel 1, lid 1, sub e en f van het Aribragereglement en artikel 1 lid 8 

van het Dopingreglement KNVB zoals weergegeven in het bij de agenda gevoegde reglementsvoorstel 

8.1.3. Hiermee worden het Arbitragereglement en het Dopingreglement KNVB in lijn gebracht met de 

geldende regelgeving betreffende voetbalagenten.  

 

8.1.4. Reglement bondsvergadering – screening in het kader van wijziging Onder 18 in Onder 19 

Ingestemd wordt met de wijzigingen in artikel 6 lid 2 sub b en lid 4 sub b van de Statuten, artikel 17 lid 3 

sub a, lid 4 en lid 5 van het Algemeen Reglement, artikel 2, lid 2 sub c en e van het Reglement 

Amateurbepalingen, artikel 1 leden 1, 2 en 3 van het Reglement Landelijke Jeugdcompetitie en artikel 2 

van het Reglement Gezamenlijke Jeugdopleiding zoals weergegeven in het bij de agenda gevoegde 

reglementsvoorstel 8.1.4. Hiermee worden deze Statuten en reglementen in lijn gebracht met de 

opleidingspiramide vanaf het seizoen 2024/’25. 

 
8.1.5. Reglement bondsvergadering – screening in het kader van naamswijziging: zaalvoetbal 
wordt futsal 
In het kader van de wijziging van de naam zaalvoetbal in futsal wordt ingestemd met het doorvoeren 
van deze naamswijziging in de navolgende artikelen: begripsbepalingen (5 keer), artikel 6 lid 4 onder c 
Statuten, artikel 2 lid 1 onder v Algemeen Reglement (2 keer), artikel 8 lid 3 Algemeen Reglement  
(2 keer), artikel 8 lid 4 Algemeen Reglement, artikel 12 lid 1 onder a Algemeen Reglement, artikel 12 lid 
2 onder a Algemeen Reglement (2 keer) en artikel 17 lid 5 Algemeen Reglement (3 keer). 
 

8.2. Bekrachtiging uitvoerings-/wijzigingsbesluiten 

 

8.2.1. Reglement Voetbalagenten  

Nadat de bondsvergadering op 18 december 2023 heeft ingestemd met bekrachtiging en implementatie 

van het Reglement Voetbalagenten, heeft de FIFA (eind december 2023) kenbaar gemaakt dat naar 

aanleiding van enkele rechtszaken diverse bepalingen uit de FIFA Football Agent Regulations moeten 

worden geschorst/opgeschort. Daardoor dienen ook diverse bepalingen uit het Reglement 

Voetbalagenten te worden geschorst/opgeschort. Dit is (eveneens eind december 2023) door de KNVB 

aan de direct betrokkenen kenbaar gemaakt en verwerkt in het reglement.  

De opgeschorte bepalingen zijn cursief weergegeven in het bij de agenda gevoegde reglement.  

Gebleken is dat aanvullend nog enkele bepalingen in het Reglement Voetbalagenten moeten worden 

geschorst/opgeschort. Deze zijn in het bij de agenda gevoegde reglement cursief en in blauwe letters 

weergegeven. Ingestemd wordt met het bekrachtigen en invoeren van de schorsing/opschorting van 

vorenbedoelde bepalingen in het Reglement Voetbalagenten en deze tot nader order.  

9. BENOEMING COMMISSIELEDEN 

9.1 Onderzoekscommissie integriteit  

 
De onderzoekscommissie heeft behoefte aan specifieke kennis, met name op het gebied van 
accountancy. Ingestemd wordt met het voorstel hiertoe een nieuw lid te benoemen.  
Vervolgens benoemt de vergadering de heer ing. J.V. Vrouwenfelder in deze vacante positie.  
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10. BENOEMING BONDSVOORZITTER 

 
Op 29 september 2023 is bekend gemaakt dat Just Spee vanwege gezondheidsreden aftreedt als 
bondsvoorzitter van de KNVB. In een terugblik op het proces om te komen tot de benoeming van een 
nieuwe bondsvoorzitter, staat de bondsvoorzitter stil bij de bondsvergadering d.d. 18 december 2023. 
Tijdens deze vergadering heeft de voorzitter van de RvC BV, Jan Albers, het proces geschetst om te 
komen tot de voordracht van een kandidaat door een selectiecommissie en de benoeming van deze 
kandidaat tijdens een buitengewone bondsvergadering op 28 maart 2024. Daarbij is gemeld dat de 
naam van de voor te dragen kandidaat uiterlijk 29 februari 2024 bekend zou worden gemaakt.  
 
Op 29 februari 2024 heeft het bondsbestuur bekend gemaakt conform het advies van de selectie-
commissie Frank Paauw voor benoeming tot bondsvoorzitter voor te dragen. 
Vanwege The Passion op 28 maart 2024 en de (veiligheid)maatregelen rond dit event heeft op dringend 
verzoek van de burgemeester van Zeist de buitengewone bondsvergadering van 28 maart 2024 geen 
doorgang gevonden en zijn de voor deze vergadering geagendeerde punten, waaronder de benoeming 
van de nieuwe bondsvoorzitter, doorgeschoven naar de reguliere bondsvergadering van 27 mei 2024. 
Hierdoor werd ook de termijn voor het stellen van kandidaten doorgeschoven. Kandidaten konden nu tot 
en met 28 april 2024 worden voorgedragen. Op 28 maart 2024 zijn de bondsafgevaardigden nader over 
het proces rond de kandidaatstelling en de benoeming van de bondsvoorzitter geïnformeerd. 
Op 10 april 2024 zijn de bondsafgevaardigden op de hoogte gesteld van de kandidaatstelling van 
Jeanet van der Laan door tien bondsafgevaardigden en op 15 april 2024 over de kandidaatstelling van 
Hans Nijland eveneens door tien bondsafgevaardigden. 
Op 29 april 2024 is de definitieve kandidaatstelling bekend gemaakt: Jeanet van der Laan, Hans Nijland 
en Frank Paauw. Daarbij is het proces tot aan de bondsvergadering van 27 mei 2024 en de 
behandelwijze van de benoeming op de bondsvergadering geschetst.  
In de aanloop naar de bondsvergadering hebben kennismakingsgesprekken plaatsgevonden tussen  
de kandidaten en de ledenraad amateurvoetbal, de algemeen directeuren van de BVO’s en (een 
afvaardiging van) de supporters.  
Vandaag staat de vergadering voor de keuze wie van de drie voornoemde kandidaten de nieuwe 
bondsvoorzitter wordt. Alvorens tot stemming over te gaan, zal Albert van Wijk, voorzitter van de 
selectiecommissie, toelichten op welke wijze de selectiecommissie tot de voordracht van Frank Paauw 
is gekomen, zal de vergadering in de gelegenheid worden gesteld vragen over het proces te stellen en 
zullen de drie kandidaten zich kort presenteren. Na afronding van de inhoudelijke behandeling zal na 
een schets van de besluitvormingsprocedure, de besluitvorming via anonieme schriftelijke stemming 
plaatsvinden.  
 
Bij de agenda is het verslag van de selectiecommissie gevoegd. In zijn toelichting hoe de selectie-
commissie tot de voordracht van Frank Paauw is gekomen, gaat Albert van Wijk (voorzitter selectie-
commissie / voorzitter RvT AV) in op de kernpunten uit dit verslag. Uitgangspunt van het bondsbestuur 
was in hoofdlijn het aanhouden van het proces zoals gehanteerd bij de benoeming van Just Spee in 
2019. Kern van dit proces was het formeren van een selectiecommissie met de opdracht een kandidaat-
bondsvoorzitter voor te dragen die voldoet aan het vastgestelde profiel en kan rekenen op een breed 
draagvlak. De voorzitters van de RvC BV en de RvT AV hebben plaatsgenomen in de 
selectiecommissie. Tezamen met het bondsbestuur is vastgesteld dat naast het  brede belang van het 
voetbal in de selectiecommissie ook de verschillende deelbelangen zoals die in het voetbal herkenbaar 
zijn, goed vertegenwoordigd dienen te zijn. De samenstelling van de selectiecommissie uit 2019 strekte 
ook op dit punt als voorbeeld. De in 2019 gehanteerde procedure heeft een uitstekende kandidaat 
opgeleverd. Met inachtneming hiervan is de selectiecommissie verder samengesteld met een 
vertegenwoordiger van clubs in de eredivisie (de directeur van de ECV), een vertegenwoordiger van de 
clubs in de eerste divisie (de directeur van de CED) en twee vertegenwoordigers van de ledenraad 



 

  

 

  P. 7 

 

Bondsvergadering d.d. 27 mei 2024 

Verslag (vastgesteld) 

amateurvoetbal en als adviseurs de directeuren amateurvoetbal en betaald voetbal. Zij vormen met de 
bondsvoorzitter het bondsbestuur. Spreker heeft de voorzittersrol gekregen.  
 
Met betrekking tot de aanpak vond de selectiecommissie niet alleen de te volgen procedure belangrijk 
maar ook het menselijk aspect. De selectiecommissie heeft dan ook de volgende uitgangspunten  
vastgesteld: volstrekte transparantie (o.a. duiden deelbelangen daar waar van toepassing), niet lekken, 
niet zelf benaderen potentiële kandidaten, niet zelf noemen van namen en bewaken van de privacy van 
kandidaten. Gegadigden die zich aandienden bij de (leden van de) selectiecommissie zijn 
doorverwezen naar het wervings- en selectiebureau, Egon Zehnder, dat voor het begeleiden van het 
proces in de arm is genomen. Gekozen is voor een extern bureau om met name de voorselectie -op 
basis van door de selectiecommissie gegeven criteria- objectief en zonder deelbelangen te kunnen 
laten plaatsvinden.  
Om de drempel voor het solliciteren naar de functie zo laag mogelijk te houden, is de vacature breed 
uitgezet en was er aandacht voor diversiteit en inclusie. Het functieprofiel en de meetlat op basis 
waarvan kandidaten zijn vergeleken, zijn bij het verslag van de selectiecommissie gevoegd.  
Tijdens het proces zijn de uitgangspunten gerespecteerd en vonden binnen de commissie open 
discussies plaats.  
Naast de personen die zichzelf hebben gemeld, heeft het bureau ook gebruik gemaakt van zijn eigen 
netwerk. Egon Zehnder heeft meer dan 600 namen gescand. Met inachtneming van de afgesproken 
criteria (het profiel) is dit aantal via trechteren teruggebracht tot vier personen met wie de 
selectiecommissie heeft gesproken. Het profiel geeft weer wat de KNVB en het voetbal nationaal en 
internationaal volgens de selectiecommissie voor nu en in de toekomst nodig heeft. Van alle kandidaten 
waren dit de vier personen die in hun totaliteit (samenstel van factoren / som der delen) het beste 
pasten bij het profiel. Spreker benadrukt dat het niveau van de vier kandidaten hoog was. De kandidaat 
waarvoor de selectiecommissie unaniem en in goede harmonie heeft gekozen, stak er daarbij nog 
bovenuit. Deze kandidaat is in de ogen van de commissie degene met wie invulling wordt gegeven aan 
de opdracht om te komen met een kandidaat die Just Spee kan opvolgen voor nu en in de toekomst, 
nationaal en internationaal. In het verslag staan de argumenten van de selectiecommissie waarom zij 
vindt dat Frank Paauw de aangewezen persoon is om de nieuwe bondsvoorzitter van de KNVB te 
worden, uitgebreid genoemd. In een korte schets meldt Albert van Wijk dat Frank Paauw een dienend 
leider is die - indien aan de orde - weet wat er in een crisis nodig is, senioriteit heeft, ervaring heeft met 
media en nationaal en internationaal georiënteerd is. Een bondsvoorzitter dient zich vrij te kunnen 
bewegen, met iedereen in gesprek te kunnen gaan, dient representatief en verbindend te zijn zonder 
almaar de grote baas te willen spelen. De KNVB zocht geen topdirecteur, maar een voorzitter die 
dienend is aan het voetbal en deze vergadering. De selectiecommissie vond dit in Frank Paauw. 
 
Spreker constateert dat de vooraf besproken doelen ten aanzien van het proces - zijnde integriteit, 
bescherming van privacy, niet lekken, deelbelangen wegen, samenstel van factoren bij elkaar leggen en 
er niet één aspect uit tillen - zijn behaald met als resultaat de voordracht die voorligt. Dit betekent niet 
dat de overige 599+ personen niet geschikt zouden zijn, maar de selectiecommissie heeft conform de 
opdracht de best bij het profiel passende persoon voorgedragen. De commissie was gemachtigd, 
althans voelde dit zo, door de ledenraad amateurvoetbal en de algemene vergadering betaald voetbal 
om als representatie namens allen deze procedure te doorlopen en te komen met een voordracht. De 
commissie heeft dit in volle overtuiging op de geschetste wijze gedaan.  
 
De vergadering heeft geen vragen en/of opmerkingen over het doorlopen proces, waarna de drie 
kandidaten zich op alfabetische volgorde aan de vergadering presenteren. De letterlijke weergaven van 
de door hun uitgesproken woorden zijn bij dit verslag gevoegd (bijlage 3).  
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Na de presentaties dankt de bondsvoorzitter Jeanet van der Laan, Hans Nijland en Frank Paauw voor 
hun bijdragen. Pas nadat bekend is wie van hen de bondsvoorzitter wordt, kunnen de noodzakelijke 
formaliteiten worden afgewikkeld. Dit betekent dat de nieuwe bondsvoorzitter pas in functie treedt per 
datum waarop deze noodzakelijke formaliteiten zijn vervuld. Verder neemt de nieuw te benoemen 
bondsvoorzitter in het rooster van aftreden van het bondsbestuur de positie van de huidige 
bondsvoorzitter in. Desgevraagd meldt Mark Boetekees (general counsel) dat de nieuw te benoemen 
bondsvoorzitter op de bondvergadering najaar 2025 aftredend zal zijn.  
 
Besluitvorming 
 
Mark Boetekees (general counsel) meldt dat de bondsvoorzitter conform hetgeen ter zake in de Statuten 
is bepaald, een stembureau heeft benoemd. Dit stembureau bestaat uit Agnes van Rossum,  
Jos Tromp en Toon van Mierlo. Zij worden ondersteund door Folkert van Gansewinkel.  
De bondsafgevaardigden zullen één voor één op alfabetische volgorde worden opgeroepen. Zij krijgen 
vervolgens een stembiljet overhandigd die zij in één van de vier stemhokjes kunnen invullen en daarna bij 
het stembureau in de stembox kunnen deponeren.  
De kandidaat die de meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen ontvangt, wordt de nieuwe 
bondsvoorzitter. In de annotatie van de agenda alsook bij de stemhokjes staat aangegeven wanneer een 
stem ongeldig is.  
Nadat iedereen heeft gestemd, zal het stembureau het aantal stemmen tellen en daarbij vaststellen of 
een stem (on)geldig is. Op basis van het resultaat zal Jos Tromp, voorzitter stembureau, de uitslag 
bekend maken.  
Mocht geen van de kandidaten een meerderheid van stemmen hebben na de eerste ronde, dan volgt 
een tweede ronde waarin gekozen kan worden uit de drie kandidaten. Als ook dat niet leidt tot een 
kandidaat die de meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft gekregen, volgt een derde 
ronde met de twee personen die de meeste stemmen in de tweede ronde hebben gekregen. Mocht er 
echter sprake zijn van een gelijke stand in de tweede ronde, dan volgt een tussenronde om te bepalen 
wie als tweede persoon meegaat naar de derde ronde.  
 
Uitbrengen stemmen 
Vervolgens worden de bondsafgevaardigden één voor één opgeroepen om hun stem uit te brengen.  
Bij degenen die niet aanwezig zijn wordt de persoon opgeroepen die gemachtigd is namens de 
afwezige een stem uit te brengen.  
 
Uitslag 
Na de stemronde deelt Jos Tromp (voorzitter stembureau) mede dat 60 stemmen zijn uitgebracht.  
Twee stemmen waren ongeldig. De stembiljetten waren niet ingevuld. Daarmee zijn 58 geldige 
stemmen uitgebracht. Van deze 58 geldige stemmen heeft Jeanet van der Laan 7 stemmen ontvangen, 
Hans Nijland 20 stemmen en Frank Paauw 31 stemmen, waarmee Frank Paauw de meerderheid van 
de geldig uitgebrachte stemmen heeft ontvangen. Onder applaus feliciteert Jos Tromp Frank Paauw als 
eerste met zijn benoeming tot bondvoorzitter van de KNVB.  
 
De bondsvoorzitter dankt het stembureau en de selectiecommissie voor hun goede diensten en 
feliciteert Frank Paauw met zijn benoeming tot bondsvoorzitter. Hij dankt Jeanet van der Laan en  
Hans Nijland voor hun deelname aan de verkiezing. Zoals gezegd in zijn openingswoord: wie niet durft 
te vallen, moet op de grond gaan liggen. Voor de kandidaatstelling is moed nodig. Het is voor de KNVB 
als democratische organisatie een zegen dat zij deze moed hebben getoond. Na overhandiging van 
bloemen aan Jeanet van der Laan en Hans Nijland, overhandigt hij ook Frank Paauw bloemen en 
draagt hij de voorzittershamer formeel aan hem over.  
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Frank Paauw is vereerd met de uitslag van de vergadering en dankt de vergadering daarvoor.  
Hij weet welke rol hij te vervullen heeft en dat die, zoals al eerder ter vergadering gezegd, vooral 
dienend en verbindend dient te zijn en ervoor moet zorgen dat het voetbal in zijn totaliteit nog beter op 
de kaart komt te staan dan nu al het geval is. Er valt nog meer uit te halen. Hij dankt de vergadering 
voor het vertrouwen. Hij zal dit vertrouwen niet beschamen.  

11. RONDVRAAG  

 

Benoemingsproces bondsvoorzitter 2024 – evaluatie  

Het bondsbestuur zal het gehanteerde benoemingsproces evalueren. Wellicht kan voor een volgende 
keer tot een nog beter proces worden gekomen. De uitkomst van de evaluatie zal te zijner tijd met de 
bondsafgevaardigden worden gedeeld.  
 
Vragen / opmerkingen  

Er zijn vanuit de vergadering geen vragen of opmerkingen. 

 
Bondsvergadering najaar 2024 
De bondsvergadering vindt in het najaar plaats op 16 december 2024. 
 
Afscheid en bedankavond Just Spee 
Marianne van Leeuwen (bondsbestuur / directeur-bestuurder betaald voetbal) meldt dat aansluitend aan 
de bondsvergadering op het Oranjeplein van het Trainingscentrum de bedankavond voor Just Spee 
plaatsvindt. Tijdens deze bedankavond, waarvoor de aanwezigen zijn uitgenodigd, zal Just Spee 
uitgebreid worden toegesproken. Met het overhandigen van een bos bloemen door Jan Dirk van der 
Zee (bondsbestuur /directeur-bestuurder amateurvoetbal) wordt hem voor nu namens de vergadering 
voor al zijn verdiensten voor het Nederlandse voetbal dank gezegd.  

12. SLUITING  

 
Niets meer aan de orde zijnde, dankt de bondsvoorzitter de aanwezigen voor hun bijdrage en de 
bloemen. Hij zal tijdens de bedankavond nog nader het woord richten tot de aanwezigen en hoopt velen 
van de aanwezigen hier op deze vergadering daar te mogen zien. Vervolgens sluit hij de vergadering.  
 
Zeist, 14 juni 2024 
Bondsvergadering d.d. 27 mei 2024 
Vastgesteld op de bondsvergadering van 16 december 2024 
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Agendapunt 1. Opening / openingswoord  
 
 
Just Spee, bondsvoorzitter 
 
Ik wil u allen van harte welkom heten. Het is de laatste keer voor mij, dat maakt het voor mij,  
dat begrijpt u, ook wel bijzonder om u welkom te mogen heten. Ik ben altijd blij u allemaal weer te zien 
in grote getale, maar ik wil graag een aantal mensen heel speciaal welkom heten. First and foremost 
mine, or our International colleagues Karl-Erik Nelsson and Thierry Favre, both from UEFA, and   
Elkan Mammadov and Marion Gavat from FIFA. En natuurlijk onze ereleden die ik inmiddels allebei 
gezien heb, Michael van Praag en Gerard Bouwer en vandaag heel speciaal hebben we ook onder ons 
Jeanet van der Laan, Hans Nijland en Frank Paauw. U beseft dat een van deze drie straks weggaat op 
een andere manier dan dat hij/zij is gekomen is. Ik hoop dat we een goede vergadering hebben. Ik hoop 
ook dat we qua tijd een beetje uitkomen, het zal afhangen van de rondes van de verkiezingen.   
 
Het is goed u hier allemaal te zien bij deze voorjaarsvergadering. Mijn laatste als bondsvoorzitter van de 
KNVB. Na de aankondiging van mijn afscheid in september van het vorig jaar is er veel, heel veel 
gebeurd. Mijn aanvankelijk voor donderdag 28 maart geplande afscheid kon niet doorgaan vanwege de 
opnames van The Passion en de daarmee gepaarde gaande (veiligheids)maatregelen hier in Zeist en 
door de verschillende ontwikkelingen is de vacature voor mijn opvolging daarna steeds meer in de 
schijnwerpers komen te staan. Daarover natuurlijk later meer in deze vergadering. Laten we het eerst 
over het voetbal hebben en dan kan ik er natuurlijk niet omheen dat we dit weekend de lelijkste kant van 
het voetbal hebben gezien. De wedstrijden die qua prestatie en spanning een gouden randje aan het 
seizoen hadden moeten geven, leverde in plaats daarvan een zwart randje op. Dat doet afbreuk aan de 
sportieve prestaties die geleverd worden door spelers en coaches en levert in plaats daarvan aandacht 
op voor diegenen die dat helemaal niet verdienen. Uiteraard ligt er voor ons als vertegenwoordigers van 
het voetbal een verantwoordelijkheid om samen met de overheid en onze andere partners uit de 
veiligheidsketen dit soort gedrag zoveel mogelijk uit te bannen.  
 
Dan naar het sportieve. Om te beginnen wil ik PSV, Willem II en FC Twente feliciteren met hun 
kampioenschap en PSV, Feyenoord, FC Twente, AZ, Ajax en sinds gisteren natuurlijk Go Ahead Eagles 
feliciteren met hun Europese tickets. Daarnaast wil ik FC Groningen feliciteren met de prachtige 
terugkeer op zulke korte termijn naar de eredivisie en in de komende dagen gaan we dan weer zien 
welke club zich hier nog bijvoegt. NAC en Excelsior veel succes bij de allesbeslissende duels deze 
week. Feyenoord bij de mannen en Ajax bij de vrouwen mochten de KNVB beker omhoog houden en 
tot mij genoegen wint het toernooi jaarlijks aan beleving. De essentie van het voetbal komt, zo lijkt het, 
steeds meer tot uitdrukking bij het TOTO KNVB bekertoernooi. In gevoel, in amusement en in 
voetbalcultuur. Mooi om te zien wat het allemaal losmaakt van de voetballende studenten van Hercules 
tot de NEC Soesjes die de plaatselijke bakker in Nijmegen verkocht in aanloop naar de finale bij de 
mannen. Het gebeurt allemaal rondom het bekervoetbal.  
Op het gebied van topprestaties wil ik daarnaast ook zeker de WK-kwalificatie van het Oranje 
Futsalteam vanaf deze plek aanstippen. Voor het eerst in 24 jaar zijn we weer van de partij op een 
mondiaal eindtoernooi, een podium wat deze tak van voetbal echt in alle opzichten verdient.  
In het amateurvoetbal kennen we met meer dan 30.000 wedstrijden per weekend te veel kampioen-
schappen om hier allemaal te benoemen. Toch wil ik er een paar uitlichten omdat ze voor mij symbool 
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staan voor wat voetbal voor ons allemaal betekent. Zo is de titel van RBC uit Roosendaal opvallend, de 
voormalige BVO werkt aan een terugkeer van jewelste en treedt door het indrukwekkende kampioen-
schap in de eerste klasse E volgend seizoen toe tot de vierde divisie en in de kantlijn van een regionale 
krant viel mijn oog op een klein berichtje over het kampioenschap van de jongens onder 16 1 van FSV 
Verburg omdat dit vriendenteam al sinds jongens O9 met elkaar voetbalt. In de Gelderlander ten slotte 
werd een heel artikel gewijd aan SES uit Langenboom in de vierde klasse H. Niet alleen omdat ze een 
kampioenschap te vieren hadden, maar vooral ook omdat de kampioensschaal door erelid Kees de 
Klein werd uitgereikt aan zijn kleinzoon. Zijn kleinzoon Job die nu bij het team van SES onder de lat 
staat. De alleszeggende reactie van de feestende doelman: “Dit is het mooiste cadeau dat ik mijn opa 
kon geven”. De comeback van RBC, het vriendenteam van SV Verburg en de familieclub SES. U zult 
het net als ik herkennen.  Het zijn vaste ingrediënten in de verhalen die ons voetbal leven kleuren.  
 
Aan de overkant van de straat begint tijdens deze vergadering de eerste training In de voorbereiding 
van Oranje op het EK in Duitsland. En ook dat zorgt voor kriebels, een mooie voetbalzomer lonkt, alleen 
al om de aanblik van de Oranjepleinen straks in Hamburg, Leipzig en Berlijn. Zijn we verwachten dat 
meer dan 60.000 Nederlanders Oranje achterna zullen reizen. Het is fantastisch om weer een 
eindtoernooi vlak naast de deur mee te maken en dat in een land dat zoveel associaties oproept aan 
datgene waar voetbal om draait. In Duitsland hebben we met het EK in 1988 en het WK in 1974 onze 
meest memorabele Oranje-momenten beleefd. Toernooien van inmiddels 36 en 50 jaar geleden, maar 
we raken er nog steeds niet over uitgepraat. De verhalen die daar zijn ontstaan, verbinden ons als 
voetballiefhebbers dwars door alle generaties. Onlangs werd dit nog treffend uitgedrukt door 
bondscoach Ronald Koeman, die vertelde dat hij als elfjarige jongen met zijn broer Erwin en vader 
Martin het WK van 74 had bezocht en dat Johan Neeskens in die tijd zijn held was. 
  
Zo had ook de FIFA Women's World Cup 2027 voor ons een onvergetelijk nieuw voetbalverhaal moeten 
worden. Het had zo mooi kunnen zijn, maar helaas verkoos de internationale voetbalgemeenschap 
tijdens het FIFA Congres in Bangkok het bid van Brazilië boven dat van België, Duitsland en van ons. 
Dat betekent dat wij onze ambities om de sportparticipatie onder meisjes en vrouwen te vergroten en 
meer gelijkwaardigheid tussen mannen en vrouwen in het voetbal te realiseren op een andere manier 
vorm moeten geven. Natuurlijk zijn we teleurgesteld over de uitkomst van de stemming tijdens het FIFA 
Congres in Bangkok. We hebben er echt alles aan gedaan om het toernooi onze kant op te krijgen, 
maar meedoen betekent ook dat de kans bestaat dat je niet succesvol bent. Hetzij zo. Als je niet wil 
vallen, moet je op de grond gaan liggen. We zullen er bovendien mee moeten dealen dat de 
verhoudingen op het internationale toneel veranderd zijn. Daarin is het voetbal niet anders dan de 
politiek of het bedrijfsleven. Om gehoor te vinden voor onze eigen ambities moeten we vooral ook 
bereid blijven om te luisteren naar datgene wat andere voetballanden belangrijk vinden en waarom zij 
willen wat zij willen. Het is geen kwestie van gelijk hebben, maar van gelijk krijgen.  
 
Tijdens het FIFA Congres was de oorlog tussen Israël en Hamas en het vreselijke menselijk leed dat 
daarmee gepaard gaat natuurlijk ook onderwerp van gesprek, zoals het conflict ook in onze eigen 
samenleving mensen bezighoudt en verdeeld. Een paar weken geleden was ik als bondsvoorzitter 
onderdeel van een bijeenkomst in het Catshuis in Den Haag. Het kabinet wilde overleggen met het 
bedrijfsleven, het onderwijs en de sport over het tegengaan van antisemitisme in Nederland. Los van de 
urgentie van het onderwerp beklijft van deze sessie ook het besef dat wij als het voetbal een unieke 
positie in de maatschappij vertegenwoordigen. In een samenleving die steeds meer bestaat uit bubbels, 
is de voetbalvereniging nog een van de weinige plekken waar Nederlanders van alle rangen en standen 
en kleuren en achtergronden samenkomen. U heeft het mij vaker horen zeggen, maar als scheidend 
voorzitter wil ik het u graag nogmaals meegeven: koester dat, want dit is onze grootste kracht.  
 
Ik wens u een goede vergadering.  

 

* * * * * 
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Agendapunt 1. Opening / speeches vertegenwoordigers UEFA en FIFA 
 
 

Karl-Erik Nilsson, UEFA 

 

Dear President, dear members of the Executive Committee of the Dutch Football Association,  
dear General Secretary, dear Gijs, and dear distinguished guests, dear members, dear friends of the 
football community of the Netherlands. Allow me to begin by extending the warmest and deepest 
greetings to you all from the UEFA President, Mr Aleksander Čeferin, from the General Secretary,  
Mr Theodore Theodoridis and all our colleagues of the UEFA Executive Committee.  
It’s a great pleasure for me to be here today together with you, representing UEFA and to be here 
together with my dear colleague Thierry Favre at the Royal Netherlands Football Association’s General 
Assembly here in Zeist. We have been here before with the UEFA HaTtrick Committee, so we have 
very nice and good memories of this place.  
 
I would like to take this opportunity to pay tribute on behalf of UEFA to your outgoing President,  
my dear friend Just Spee. During your years at the helm of the KNVB, which have certainly not been 
without significant challenges, especially at European level, you have left a lasting positive impact both 
at the KNVB and at UEFA. On top, many UEFA events took place successfully here in the Netherlands 
during your mandate as President, among others the Futsal EURO, EURO 2020 matches, Nations 
league finals, Women’s Champions League Final, which proves that your skills as a leader are strong. 
While you step down as KNVB President, we of course at UEFA are very fortunate and happy that you 
continue until the next congress as a member of our Executive Committee. And this is a good Dutch 
tradition. Your predecessor, my dear friend Michael van Praag, he has done an excellent international 
job as well and is still going strong and very well respected and thank you for taking good care of us 
these day, Michael, here in the Netherlands.  
 
This year, eyes of football in Europa will be on Germany for what is sure to be an unforgettable EURO 
2024. It was some years now since we have a real big summer party in the name of football, so this is 
where we are looking forward to, all of us. And while my country, I am from Sweden, will be absent from 
this wonderful event, you will be there and you will try to repeat the success of 1988. It will be 
challenging of course and not easy, but you will fight for it, I am absolutely sure. You have my best 
wishes for good luck in Berlin and I think, Just, you want to go to Berlin more than once during the 
coming tournament in the summer.  
 
Next season, our club competitions will undergo a major overhaul, with an exciting and thrilling new 
format and a revenue distribution system based on even greater solidarity than before, which is a core 
value of European football. Maintaining the integral link between grassroots football and elite 
competition is also at the heart of UEFA's new six-year strategy, 'United for Success', which I have had 
the privilege of overseeing. 
 
This strategy builds on our previous one. And UEFA aims to continue the growth of football on our 
continent by ensuring diversity and inclusion at all levels. With your support and the support of our other 
54 member associations, we are confident that this strategy will help us to continue to grow and develop 
our beautiful game in Europe, while upholding the principles of sportsmanship and equal opportunities. 
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At UEFA, we try to support and strive to support our national associations in all areas of football, 
especially at grassroots level, through our solidarity and development programme called HatTrick, and 
with the significant increase in HatTrick funding in the new cycle, starting from the 1st of July this year, 
there will be ample opportunities to make further strategic investments for football also here in your 
country. 
 
Football is definitely more than just a sport; it is a universal language that transcends borders, cultures 
and backgrounds. It has the power to inspire, unite and bring joy to millions of people around the world. 
And as guardians of the game, it is our responsibility to uphold its values and ensure its continued 
growth and development.  
Together, as members of the football family and through our excellent institutional relationships, let us 
continue to strive for excellence, inclusivity and integrity in all that we do. 
 
European football is as united as ever and as Europeans we were as disappointed as you were, Just 
just mentioned from the stage here, when we learned that the BNG bid had not been awarded the FIFA 
Women’s World Cup 2027 at the FIFA Congress in Bangkok. I would like to take this opportunity to 
congratulate you and your colleagues in the German and Royal Belgian Football Associations for 
putting together an outstanding bid and to encourage you to continue your efforts to host major football 
tournaments in the future. We know what you can. 
 
I don't want to take up too much of your time. You have an important discussions to take and an 
important decisions to make. You have a full agenda today with important decisions and that is of 
course interesting and the major thing to do today including the election of a new President. I wish of 
course all the candidates the best of luck. With such a field of candidates, I am also convinced that the 
future of the KNVB will be in very capable hands. 
 
Finally, thanks for the invitations to be here today, thanks for your warm hospitality, we wish you a very 
fruitful congress and before I say my final words I would like, also on behalf of UEFA and all colleagues 
in the European Football community to show our appreciation to you Just by handing over a small gift.  
 
Finally thanks to the excellent interpretation that we have. We really are happy that you will help us 
during the meeting today. Thanks for the attention and I wish you the best of luck during the today’s 
meeting.  
 

 

Elkhan Mammadov, FIFA 

 

Dear President, dear Just, of course I join all the words Mr Karl-Erik Nilsson just said, dear Board 
Members, dear General Secretary, dear Gijs, dear UEFA representatives, dear football community and 
football family of the Netherlands. I am very pleased to be here today in Zeist attending the General 
Assembly of the KNVB. Please allow me to express the warmest regards from the FIFA President, 
Gianni Infantino and the FIFA General Secretary, Mattias Gräfstrom.  
 
Mr President, please allow me to say a few words of appreciation on behalf of FIFA’s leadership.  
Thank you. Thank you for your presidency and for your leadership, for your courage to make changes, 
but at the same time bringing stability, not in easy times in de world and Europa as well. I have known 
you since 2019 and I have been impressed by your leadership personally and it was a great honor to 
know you and to cooperate with you and I am sure one day we will meet, maybe in football or in another 
area of business. Thank you so much on behalf of FIFA’s leadership.  
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I would like to use this opportunity to congratulate the Netherlands Football Federation and all family 
and community on qualifying for the first time in 24 years for the FIFA Futsal World Cup that will take 
place in Uzbekistan later this year. And just two days ago it has been drawn, not an easy draw for the 
Netherlands because you will be playing to the host team, Uzbekistan, though, and the next two 
matches will be against Paraguay and Costa Rica. And I think it is evolving today the congress here is 
organized in this futsal arena, which means when you invest correctly you will see the results in a few 
years. Also we will be following your team during the European Championship and of course later we 
will be following and cheering for Orange at the futsal.  
 
Ten days ago together with the administration of the KNVB and with the other member associations we 
have participated at the FIFA congress in Thailand. The Netherlands, together with Belgium and 
Germany presented an outstanding bid to host FIFA Women’s World Cup 2027. Unfortunately for the 
BNG bid member associations, 207 member associations, voted transparently for another candidate 
which was Brazil. However I strongly believe it was a great experience for the Netherlands, Belgium and 
Germany to meet new people, to build bridges with other confederations and to enhance cooperations 
with other member associations.  
 
During the 74th FIFA Congress in Thailand FIFA together with 211 member associations send a strong 
message of unity regarding the stance against Racism. It is very important. The KNVB, by the way, 
introduced a similar campaign a few years ago Ons Voetbal is van Iedereen, I hope my pronunciation 
was good enough to understand, Our Football is For Everyone. And I think it  should be a benchmark for 
all member associations to be an initiator and to be a locomotive of such campaigns in the future as 
well.  
 
On behalf of FIFA I would like to report to the congress that we have a great cooperation with the 
administration of the Dutch Football Federation. We are very honored at least to work, to collaborate 
and the KNVB being one of the most active participants of FIFA different projects, one of them is the 
FIFA Forward Program. And by the way, the floor we are sitting and standing now was financed by FIFA 
as well so it is another symbolic way to develop, you invest rig for the FIFA Forward Program and then 
you qualify for the final round of the World Cup. This is just a joke to bring some smiles, but this is a fact. 
In addition a few years ago we have financed a few more projects within FIFA Forward Program, one of 
them is a digital platform application, which brings fanbase closer to the national teams and another one 
recently was approved by FIFA the change of one of the pitches of this beautiful Campus. So the 
collaboration is very fruitful and I am very happy for this.  
Let’s no forget another reason for gathering here today is the election. On behalf of FIFA we would like 
to wish good luck to the candidates and FIFA will continue support and looking forward to a great 
cooperation in the future. Thank you for your attention. 

 

 

***** 
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Agendapunt 10. Benoeming bondsvoorzitter  
 
Jeanet van der Laan 
 
Ja daar sta je dan. Voordat ik begin, wil ik toch vanuit mezelf de huidig voorzitter Just bedanken voor de 
jarenlange samenwerking, uiteraard in andere de rollen, maar de aanleiding is ook op persoonlijk 
niveau gewoon verdrietig. Dank voor je inzet en je warme betrokkenheid.  
 
Zestien bondsvoorzitters tot nu toe en ik wil heel graag de zeventiende worden. Ja, dat is nogal wat, 
hè? Tegenwoordig is het een gewilde positie, maar ook een schaarse positie. Ik zou het niet zomaar 
willen. Ik heb de overwegingen meegenomen vanuit mijn voetbalverleden en uiteraard vanuit mijn 
gevulde rugzak uit het werkveld. Ik ben gevormd door het voetbal en ik heb altijd mijn nek uitgestoken 
om de maatschappelijke impact van het voetbal, in welke rol of überhaupt geen rol die ik had, voor het 
voetlicht te brengen. De missie van de KNVB, uw missie, is tweeledig: steeds naar een hoger niveau en 
de andere is de positieve impact van het voetbal op de samenleving verduidelijken. Met name in de 
tweede herken ik mij heel erg: de maatschappelijke relevantie van het voetbal, want er gebeurt nogal 
wat. En ik stel voor om dat met een toekomstgerichte blik dat positieve te benaderen. Natuurlijk 
gebeuren er dingen die niet helemaal goed zijn, maar we moeten wel, denk ik, benadrukken wat er 
allemaal wel goed gaat, dat mensen elkaar ontmoeten bij die amateurclub of bij een profclub, dat we 
verbinden, dat we werken aan de gezondheid van mensen en dat we eigenlijk de toekomst van de 
kinderen in onze handen hebben en waar toppers van morgen worden geboren. De combinatie van 
topsport en breedtesport, dat is wat ik heel mooi vind. Dat is mijn passie en ik zeg altijd, maar zo: 
“Leven zonder passie is volgens mij geen leven” en ik zie inderdaad, als u op mij stemt, dat het een 
gamechanger is. Ik zie er hier eigenlijk drie. Want het is een trendbreuk, dat snap ik. Het proces is 
afgesproken, ongeacht de uitkomst, en daar zou u dan een trendbreuk mee doen. Ik zou willen zeggen, 
beoordeel het op zijn merites. Hier staan drie kandidaten. Laat niet alleen het proces leidend zijn. Is het 
trendsettend, een generatiewissel? Ja, ik ben van een andere leeftijd dan de andere kandidaten, dat is 
evident. Maar ik zei, ik zie daar wel voordelen in, een toekomstgerichte blik waarin we veel voor het 
voetbal kunnen betekenen met elkaar. Ik zie dat echt. Als trendsettend en dan is er volgens mij één 
echte gamechanger en dat is wanneer u op mij stemt er een ex-International in het bondsbestuur 
plaatsneemt. Iemand die uit het voetbal komt, ik ben gevormd door een voetbal, maar ik heb mij 
maatschappelijk bekwaamd in mijn werkend leven en dat wil ik graag samenbrengen. Samenbrengen in 
deze rol, die ik fantastisch vind. Is het vernieuwend? Ja. Maar ik heb het toch nog maar eens even 
bekeken: het Nederlandse voetbal, de reputatie van ons Nederlandse voetbal. We worden 
internationaal gevierd doordat we al jaren creatief zijn en vernieuwend zijn. Volgens mij is dat waar ik 
een beroep nu op doe, op uw stem. Want uw stem op mij zou heel erg vernieuwend zijn en zeker 
passen bij de reputatie waar wij allemaal voor staan. Dank u wel. 
 
Hans Nijland 
 
Meneer de voorzitter, zeer geachte, zeer geachte aanwezigen, voorzitter, uiteraard ook van mijn kant 
dank voor datgene wat u allemaal hebt betekend voor het voetbal. Zeer veel waardering daarvoor.  
 
Ja, eigenlijk ben ik ook best wel trots, wat de uitkomst ook mag zijn, dat ik hier vanmiddag sta. U hebt 
het al gezegd, voorzitter, wij hebben ons mogen presenteren voor de ledenraad, voor de algemeen 
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directeuren van de betaald voetbalorganisaties als ook voor het supporterscollectief. En ik heb dat als 
kritisch, maar kritisch positief ervaren, oftewel een positieve grondhouding. Dank dat we hier, ik heb 
begrepen iets van anderhalf uur krijgen om ons nog even te presenteren. Nee, 10 minuutjes is het. Het 
zal wat herhaling zijn van datgene wat ik in ieder geval al gezegd heb, maar wat mij betreft toch een 
beknopte samenvatting daarvan. Waarom vind ik dat ik een geschikte bondsvoorzitter zou kunnen zijn? 
23 jaar ervaring bij een eredivisieclub, ook nog even eerste divisie geweest, FC Groningen, waar ik met 
een hele brede glimlach op terugkijk. Voordat ik als vijfendertigjarige van het één op het andere moment 
gebombardeerd werd als algemeen directeur, ben ik altijd, en eerlijk gezegd ben ik dat nog steeds, 
ondernemer geweest. Ik was 21, 22 jaar toen ik samen met een collega een uitgeverij begon, uitgeverij 
Adrem BV, een prachtige tijd gehad. Maar op een goed moment was het mooi geweest en nogmaals, ik 
werd 35 jaar en dan word je commercieel manager bij FC Groningen en drie maanden later van de een 
op het andere dag ben je algemeen directeur van een prachtige club. Mooie tijden beleefd. Waren het 
echt alleen maar successen? Nee, natuurlijk niet. Ook ik heb nog een degradatie mogen meemaken, 
maar geloofsbrieven zijn toch met een team van heel veel goede mensen, enthousiaste mensen, het 
realiseren van een nieuw voetbalstadion, het Euroborg Stadion in Groningen, welke in 2006 werd 
geopend en waar een ieder, sponsoren, supporters, zich vanaf moment een geweldig thuis voelde, de 
bekerwinst, ik krijg er kippenvel van, in 2015 en waar ik ook met een mooi gevoel aan terugdenk waren 
de vele onderhandelingen daar waar het ging om spelers. Ik heb al heel veel voormalig collega's hier in 
de zaal gezien waar ik mee heb mogen onderhandelen en Marcel Brands maakte de opmerking: dat 
waren altijd lange, lange, lange onderhandelingen. Veel zaken gedaan nationaal maar zeker ook 
internationaal, Suarez, Virgil van Dijk, Tadic, Doan uit Japan en met name de onderhandelingen in Zuid-
Amerika heb ik als fantastisch ervaren. Natuurlijk ook de contacten met de stakeholders, denk aan de 
pers, denk aan al die supporters. Naast mijn taak als algemeen directeur bij FC Groningen ben ik ook 
actief geweest in alle mogelijke werkgroepen, stuurgroepen van de KNVB, de ECV en een van de 
laatste kan ik me nog heel goed herinneren, dat was de veranderagenda. Het ging om kunstgras, 
natuurgras, verdeling van de tv-gelden, bescherming van de jeugdopleidingen, al dat soort zaken meer, 
ongelooflijk ingewikkeld. We hebben dat ook wel eens gekscherend genoemd: de commissie Trekken 
aan een dood paard. Na mijn carrière bij FC Groningen ben ik voorzitter van een geweldig mooie 
amateurvereniging geworden: de voetbalvereniging HSC uit Sappemeer. Bestaat dit jaar 125 jaar en ik 
ben net mijn tweede termijn daar ingegaan. Wat ook leuk is om toch even te vertellen is dat de 
drievoudig Olympisch Schaatskampioene Marianne Timmer ambassadeur is van deze vereniging en 
onze dames, onze meisjes ook regelmatig conditioneel traint, fysiek inhoudelijk en al dat soort dingen 
meer. En wat mij betreft is dat een prachtig voorbeeld van een professionele sporter die ook de 
amateursporters motiveert. Ik heb buddy mogen zijn of ben ik eigenlijk nog steeds hier bij de KNVB. De 
eerste seizoenshelft heb ik Etiënne Reijnen, technisch directeur van Cambuur mogen begeleiden. Het 
was een korte story, want na drie, vier maanden werd hij assistent trainer bij Feyenoord. Ik mag daar-
naast drie tot vier lezingen in de week doen, presentaties. Dat doe ik voor overheidsinstellingen, het 
bedrijfsleven, maar ook voor verenigingen. Ik kan mij er nog eentje van heel recent herinneren, was ook 
weer geweldig om dat te doen, dat was in het Drentse Beilen waar ongeveer 30 amateurverenigingen 
aanwezig waren en waar het thema was: de toekomstbestendige club. Ik heb zeker niet de wijsheid in 
pacht, maar ik denk wel te kunnen bijdragen. Daarnaast toch even iets maatschappelijk. Ik mag 
ambassadeur zijn van Kids United, Dat is de G-sport in Noord Nederland en dat ben ik ook van de 
kledingbank Maxima. En deze zult u wellicht heel bijzonder vinden, want ik vind hem wel mooi: ik ben 
ook nog ambassadeur van een brassband, nota bene, een brassband in Groningen.  
Hoe kijk ik, Hans Nijland, aan tegen het bondsvoorzitterschap? Gelukkig is er niet heel veel publiciteit 
over geweest, daarom is het goed om er nog wat over te benoemen. De functie, althans zoals ik dat zie, 
moet je zeker niet onderschatten, maar ook zeker niet overschatten. Ik snap ook dat het heel vaak een 
ceremoniële functie is, een uithangbord en ik hoop toe te kunnen voegen anderen in hun kracht te 
zetten. Dat is mijn uitdaging, ondersteunend te kunnen zijn, te sparren, te verbinden. Desalniettemin, ik 
begeef me heel, heel graag in de praktijk tussen de mensen naar de clubs toe, maar ik realiseer me 
heel goed dat je de beide directeuren als bondsvoorzitter dus niet voor de voeten moet gaan lopen. Het 
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is helpen met kennis en know how. En ik ben, neemt u dat van mij aan, ongelooflijk enthousiast en de 
laatste zes, zeven weken heb ik met velen van u mogen spreken. Daar heb ik energie van gekregen.  
Ik vond dat geweldig. En ja, ik kijk daar met een heel goed gevoel op terug. Ik dank u zeer voor uw 
aandacht en dank voor deze spreektijd. Dank u wel. 
 
Frank Paauw 
 
Goede middag allemaal, dames en heren en also to our distinguished guests from FIFA and UEFA.  
Ja, daar staan we dan hier en dat had ik in december niet gedacht toen ik solliciteerde op deze functie 
op eigen initiatief, hoewel het van de week in het AD nog verkeerd werd genoemd, daar was door de 
speldduivel zoals dat heet, niet weggevallen, waardoor het leek alsof ik benaderd was. Dat is absoluut 
niet het geval. Maar daar staan we dus hier en ik wil voordat ik verder ga, toch Just nogmaals bedanken 
voor zijn inzet in de afgelopen periode, weliswaar dan als regulier KNVB lid, maar ook in de afgelopen 
periode hoe we met elkaar hebben samengewerkt, dankjewel. Om toch maar aan te geven dat de 
afgelopen periode ook wel een lesje is geweest in stilzitten en ook in nederigheid, en dat heeft er toch 
mee te maken als dit proces gaat lopen dat je dan inderdaad juist niet in de emotie moet schieten, maar 
inderdaad begrip moet hebben voor de noden die er zijn, de signalen die er zijn in de maatschappij, de 
signalen die er ook zijn in de voetbalmaatschappij, de signalen die met name komen van de supporters 
en daar kun je je heel boos over maken omdat het anders is dan het proces, maar het heeft allemaal 
geen enkele zin. Ik denk dat je gewoon voor jezelf de rekening moet opmaken, wil ik hiermee doorgaan 
of wil ik hiermee stoppen? Ik heb bewust gekozen om hiermee door te gaan omdat ik vind dat het 
voetballen in zijn totaliteit, het is net al aangegeven, op diverse manieren zo'n belangrijke rol heeft in de 
maatschappij en ik bedoel niet alleen op amateurniveau, niet alleen op diversiteitsniveau, niet alleen 
voor de mensen die in de lagere klassen van onze maatschappij moeten leven en daar moeten 
overleven, maar ook inderdaad vanwege het betaald voetbal. Het is net ook al gezegd, er is geen 
topsport zonder breedtesport. Die overweging heb ik wel degelijk met volle verstand gemaakt, omdat ik 
op het ogenblik in een hele mooie functie zit, nog steeds, die ik met erg veel plezier doe. Die ook op het 
ogenblik erg veel tijd kost, waardoor ik anders dan dat ik had gepland nog met veel meer van u hier 
kennis had willen maken en misschien nog een keer de beelden die erover mij bestaan, nog een keer 
een ander beeld tegenover had kunnen zetten. Dat is allemaal niet gelukt omdat we in Amsterdam 
achtereenvolgens toch wel druk waren met de Extinction Rebellion op de A10, vervolgens de 4-mei- 
viering die niet fout mocht gaan en inderdaad de rellen rond de universiteit en de Gaza-discussies die 
daarachter vandaan komen. Dat heeft me toch gebracht op het punt dat ik hier graag voor u sta, dat ik 
toch ook weer heb aangegeven dat je toch ook weer veel over jezelf leert, hoe je met een proces 
omgaat, hoe je met de mensen omgaat, hoe je ook weer een met enige, soms wel wat afstand en soms 
toch ook wel met de enige zelfreflectie van had je dat niet anders of had je dat niet beter kunnen doen? 
En ik denk in die zin dat het ook een leerzame periode is en wat ik de afgelopen periode heb gezien is 
ook mooi. Dat is een compliment aan de andere kandidaten, de medekandidaten, dat we niet in de 
valkuil zijn gestapt om met modder te gaan gooien naar elkaar. Dat was heel verleidelijk geweest. Daar 
werd nodigde de media ook wel eens toe uit, soms ook wel door te zeggen: “Zou je niet eens een 
interview willen geven over jouw positie waar je in verkeert?” Ik denk dat het allemaal niet past bij een 
Koninklijke Voetbalbond en ik ben blij dat we onder deze omstandigheden elkaar hier kunnen treffen, 
elkaar de hand hebben geschud en op deze manier zo meteen afhankelijk zijn van de stemming.  
U kent de kwaliteiten van de andere kandidaten. Die zijn net nog een keer uitgebreid gememoreerd. 
Nee, ik ben geen international. Ik ben ook niet jarenlang directeur geweest van een bepaalde betaald 
voetbalclub. Ik moet u ook zeggen, ik kom niet uit het voetbal, maar ik heb wel veel met voetbal en ik 
heb er ook veel mee samengewerkt. Behalve het feit dat ik jarenlang amateurvoetbal heb gespeeld, de 
klassieker kennen we allemaal, de-bal-op-dak-7-niveau, dat ik niet meer ben dan een wat beperkte 
schavende verdediger die ondertussen rechtsback speelt. En dat is meestal de laatste plek voor de 
uitgang zeg ik er maar eerlijk bij. Maar dat ik daarnaast ook in de periode dat ik portefeuillehouder was 
voor de Nationale Politie en nog steeds ben, zowel heb gewerkt in Den Haag bij de overgang van ADO 
naar het nieuwe stadion, lange tijd in Rotterdam heb gewerkt in samenspraak met de clubs die in de 
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regio daar werken en de laatste tijd dan in Amsterdam. Dus behalve het amateurvoetbal, het betaald 
voetbal in Nederland en daarnaast ben ik nog zo'n 20 jaar ondertussen ook veiligheidsadviseur bij de 
UEFA, die met name in high risk games waar ik niet alleen maar de chique stadions, maar ook de 
plekken waar je anders niet zo snel zou komen, de binnenkanten van stadions, en met name de 
veiligheidsorganisaties heb gezien.  
Ik ben mij er terdege van bewust en dat wil ik nog maar eens benadrukken dat de functie van voorzitter 
heel anders is dan wat ik nu heb. Ik ben nu politiechef, verantwoordelijk voor de dagelijkse operationele 
business van zo'n 6.000 mensen en zo meteen krijg je een functie, als je op die functie mag komen, 
waarbij je veel terughoudender zult moeten zijn, waarbij je veel meer in een overview zult moeten 
blijven, waarbij je niet op die plek moet gaan zitten om beslissend te willen zijn, de eindverantwoordelijk 
te willen hebben, maar inderdaad om die verbinding te gaan zoeken tussen u en inderdaad alles wat 
ons omringt en dan bedoel ik niet de mensen die gelijk in het voetballen zitten, maar dan bedoel ik ook 
gewoon de media uiteraard, maar met name ook de politiek in Den Haag. Ik heb het altijd, ook voordat 
deze sollicitatie ging lopen, een gemis gevonden dat de waardering voor het voetballen in de totale 
breedte toch redelijk beperkt is. En als je dat weer afzet tegen het belang wat voetballen is voor de 
maatschappij, voor de maatschappelijke ontwikkeling, voor de wijze waarop we in dit land verder 
moeten met elkaar, dan zou ik dat nog wel een belangrijk item vinden waarvan ik zeg dat de voorzitter 
daar een belangrijke rol in zou moeten spelen. Ik heb het al aangegeven, ik ben blij in ieder geval dat de 
geur van achterkamertjespolitiek, want er kan veel over mij gezegd worden en dat ben ik ondertussen 
ook wel gewend, de baan die ik nu heb is geen applausbaan, maar op het moment dat het gaat komen 
in de buurt van integriteit, op zijn minst dat het gaat komen op achterkamertjespolitiek, dan gaat er voor 
mij wel een grens over, want, ik denk nog steeds dat zeker met de uitleg die net geweest is, dat er alles 
gezegd kan worden over de procedure, maar niet dat het op achterkamertjespolitiek lijkt en mag lijken. 
Ik ben in ieder geval blij dat die geur hier is verdwenen. Ik ga afronden, want ik denk dat er genoeg 
gezegd is en er ook genoeg in de stukken staat over wie wij zijn en wie wij zouden kunnen zijn in de rol 
van voorzitter en ik denk dat het nu aan u is en ik wens u daar veel wijsheid bij toe. Dank u wel. 
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BESLUITENLIJST  

 

BONDSVERGADERING  
 

  Datum : 27 mei 2024 

 
 

 

A.p. Onderwerp Besluit 

   

2.1. Ontwikkelingen KNVB 

Campus - voortgang 

Kennis wordt genomen van de ter vergadering geschetste voortgang.  

 

   

2.2. Diversiteit en inclusie – 

onafhankelijke monitor 

Kennis wordt genomen van de mededeling inzake de monitor waarmee  

het diversiteits- en inclusiebeleid van de KNVB onafhankelijk wordt getoetst 

(Charter Talent naar de Top). Een eerste rapport verschijnt media juni 2024.  

   

2.3. Ons Voetbal Is van Iedereen: 

de volgende stap – voortgang  

Kennis wordt genomen van de ter vergadering geschetste voortgang.  

 

 

2.4. VOG-beleid Kennis wordt genomen van het voornemen vanaf het seizoen 2024/’25  

een VOG te vragen als voorwaarde voor toelating tot opleidingen bij de 

KNVB Academie en als voorwaarde voor de (verlening en behoud van)  

de licentie.  

   

3. Verslag AVBV d.d. 18.12.22 Het verslag wordt zonder wijziging vastgesteld.  

   

4. KNVB Strategisch Plan 2022 - 

2026 

Met inachtneming van het navolgende wordt kennis genomen van de 

voortgangsrapportage: 

• Meennemen het voorstel om te werken met (kritieke prestatie)indicatoren 

om te kunnen vaststellen of de KNB op de goede weg is om de 

doelstellingen te realiseren of juist niet; 

• Doorschuiven toezeggingen voor nadere toelichtingen zoals gedaan op 

de bondsvergadering van 18.12.23 inzake gastvrij en veilig voetbal 

(spelers- en trainersgedrag) en een groot toernooi winnen (organisatie 

rond nationale teams) naar de najaarsvergadering 2024. 

   

5. Toetredersregeling betaald 

voetbal  

Ingestemd wordt met de uitgangspunten zoals door de werkgroep opgesteld 

en staan vervat in het bij de agenda gevoegde document. De 

toetredersregeling zal in de regelgeving van de KNVB worden 

geïmplementeerd.  

 

Deze toetredersregeling geldt voor de competities mannen. Voor de 

competities vrouwen wordt een vergelijkbare toetredersregeling opgesteld, 

waarbij de door de werkgroep opgestelde uitgangspunten daar waar mogelijk 

en logisch, hiervoor zullen worden gebruikt. 

   

6.1. Begroting seizoen 2024/’25 Ingestemd wordt met de begroting seizoen 2024/’25.  
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8.1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

8.2. 

Voorstellen tot aanpassing van 

de Statuten en reglementen 

 

 

 

 

 

 

 

Bekrachtiging uitvoerings-/ 

wijzigingsbesluiten  

Ingestemd wordt met de navolgende reglementsvoorstellen:  

8.1.1. Statuten – termijn kandidaatstelling bondsvoorzitter 

8.1.2. Statuten – screening i.h.k.v. invoering Reglement Voetbalagenten 

8.1.3. Reglement bondsvergadering – screening i.h.k.v. invoering Reglement 

Voetbalagenten  

8.1.4. Reglement bondsvergadering – screening i.h.k.v. wijziging O18 in O19  

8.1.5. Reglement bondsvergadering – screening i.h.k.v. naamswijziging: 

zaalvoetbal wordt futsal 

 

8.2.1. Reglement Voetbalagenten - ingestemd wordt met het bekrachtigen  

en invoeren van de schorsing/opschorting van de bepalingen in het 

Reglement Voetbalagenten zoals vervat in het bij de agenda gevoegde 

voorstel 8.2.1.  

   

9.1. Onderzoekscommissie 

integriteit  

De commissie heeft behoefte aan specifieke kennis met name op het gebied 

van accountancy. Ingestemd wordt met het voorstel hiertoe een nieuw lid te 

benoemen. 

In de vacature wordt ing. J.V. Vrouwenfelder benoemd.  

   

10. Benoeming bondsvoorzitter  Op de bondsvergadering van 27.05.24 treedt Just Spee af als 

bondsvoorzitter. In zijn vacature wordt Frank Paauw benoemd.  

De datum van indiensttreding volgt nadat de noodzakelijke formaliteiten zijn 

afgewikkeld.   

   

11. Rondvraag x 

   

12. Sluiting x  

   

 



 

ACTIELIJST  

 

BONDSVERGADERING  
 
Datum : 27 mei 2024  

 

 

 

Uit  A.p. Onderwerp Actie  Deadline 
     
27.05.24 2.4. VOG-beleid Implementatie vanaf seizoen 2024/’25: 

VOG als voorwaarde voor toelating tot 
opleidingen bij de KNVB Academie en als 
voorwaarde voor de (verlening en behoud 
van de) licentie. 
(Bondsbestuur) 

Seizoen 2024/’25  

     
27.05.24 4. KNVB Strategisch Plan 2022 

– 2026 
Bij een volgende voortgangsrapportage 
meenemen het voorstel te werken met 
(kritieke prestatie)indicatoren om te kunnen 
vaststellen of de KNVB op de goede weg is 
om doelstellingen te realiseren. 
(Bondsbestuur)  

Voorjaar 2025  

     
   De toezeggingen voor nadere toelichtingen 

zoals gedaan op de bondsvergadering van 
18.12.23 inzake gastvrij en veilig voetbal 
(spelers- en trainersgedrag) en een groot 
toernooi winnen (organisatie rond nationale 
teams) doorschuiven naar de 
bondsvergadering van 16.12.24. 
(Bondsbestuur) 

BV 16.12.24 

     
27.05.24 5. Toetredersregeling betaald 

voetbal 
Uitgangspunten werkgroep zoals 
neergelegd in het bij de agenda gevoegde 
document in regelgeving implementeren. 
Voor de competities vrouwen een 
vergelijkbare toetredersregeling opstellen. 
(Juridische Zaken KNVB / bondsbestuur) 

BV 16.12.24  

     
27.05.24 10. Benoeming bondsvoorzitter Datum indiensttreding vaststellen (na 

afwikkeling benodigde formaliteiten). 
Direct  
 

   (Bondsbestuur)  
     
27.05.24 11. Benoemingsproces 

bondsvoorzitter 
Evalueren proces en uitkomst melden aan 
bondsvergadering. 
(Bondsbestuur) 

Direct 

     

 

OPENSTAANDE ACTIEPUNTEN UIT VOORGAANDE BONDSVERGADERINGEN  

 
18.12.23 2.1. KNVB Campus  T.z.t. voorstel voorleggen voor aanpassing 

KNVB Campus in Zeist dan wel nieuwe 
KNVB Campus elders.  
(Bondsbestuur). 

T.z.t. 
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18.12.23 14. Rondvraag  Oproep aan het betaald voetbal hun 
spelers en trainers te attenderen op hun 
voorbeeldfuncties richting de jeugd en 
amateurvoetbal (onsportief / theatraal 
gedrag op het veld).  
(Directeur betaald voetbal / BVO’s) 

Direct  

     
18.12.23 14. Rondvraag Indien het WK 2034 in Saudi-Arabië 

wordt gehouden, t.z.t. bezien of 
roadshows zoals gehouden in de aanloop 
naar het WK 2022, relevant zijn. 
(Bondsvoorzitter / secretaris generaal) 

2033 

 

27.06.23 5.  OVIVI In 2026 bezien voortgang na afloop huidige 
plan op 08.02.27.  
(Bondsbestuur) 

2026 

     
21.12.22 4. Vrouwen Eredivisie, Beloften 

Vrouwen, Beker Vrouwen  
Invoeren opleidingsvergoedingsregeling 
vrouwen zodra een en ander internationaal 
geregeld is.  
(Bondsbestuur) 

T.z.t. 

     
22.06.22 
 
 
 
 
 
 

4. 
 
 
 
 

Promotie en degradatie tussen 
eerste en tweede divisie 
 
 
 
 

Besloten is voor een periode van vijf tot tien 
jaar geen (verplichte) P/D regeling in te 
voeren en in plaats daarvan een toetreders-
regeling invoeren. Na introductie toetreders-
regeling om de vijf jaar de regeling evalueren 
en de uitkomst rapporteren aan de 
bondsvergadering.  
(Bondsbestuur) 
 

Vijf jaar na intrede 
toetredersregeling 
betaald voetbal  
 

22.06.22 5. KNVB Strategisch Plan 2022 – 
2026 

Op voorjaarsvergaderingen 
voortgangsrapportages voorleggen. 
(Bondsbestuur). 

Eerstvolgende  
Voorjaar 2025  

      
22.06.22 8. Verslag bondsbestuur 1e 

seizoenshelft 2020/’21 
Na afronding van de interne organisatie-
structuur in het voorjaar van 2018, is op de 
bondsvergadering van 07.06.18 afgespro-
ken de overige op de bondsvergadering 
van 21.03.17 en 02.10.17 besproken 
punten in het kader van de governance-
(structuur) van de KNVB aan te pakken. 
Intern overleg over de verdere optimali-
sering van de governance(structuur) van 
de KNVB loopt, maar vraagt tijd vanwege 
de gesprekken die inmiddels tussen KNVB 
en ECV/CED over de governance betaald 
voetbal plaatsvinden en de lopende 
analyse van het vastgestelde KNVB 
Strategisch Plan 2022-2026. Indien de 
organisatie niet is ingericht op het 
realiseren van doelen uit dit plan dient de 
organisatie daarop te worden aangepast. 
(Bondsbestuur)  
 
 

T.z.t. 



 

  

 

  P. 3 

 

Bondsvergadering d.d. 27 mei 2024 
Actielijst (vastgesteld) 

24.06.21 5. Opleidingsvergoedingen-
systeem nationaal 
 

De per 1 januari 2022 in werking getreden 
regeling evalueren na seizoen 2023/’24.  
(Werkgroep nationaal 
opleidingsvergoedingensysteem) 

Najaar 2024 

     
14.12.20 5. Betalen in het amateurvoetbal De per 1 januari 2022 in werking getreden 

regeling evalueren na seizoen 2023/’24. 
(Werkgroep betalen amateurvoetbal) 

Najaar 2024 
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